



CANADA

É
q
u
i
n
i
n
o
m
m
c

No. 61

FOR IMMEDIATE RELEASE
SEPTEMBER 10, 1970

POUR DIFFUSION IMMEDIATE
LE 10 SEPTEMBRE 1970

VISIT OF TURKISH FOREIGN MINISTER/
LA VISITE DU MINISTRE DES AFFAIRES
ETRANGERES DE TURQUIE

DEPARTMENT OF EXTERNAL AFFAIRS
MINISTÈRE DES AFFAIRES EXTÉRIEURES

The Department of External Affairs announced today that the Foreign Minister of Turkey, H.E. Mr. Ihsan Sabri Caglayangil, has accepted the invitation of the Secretary of State for External Affairs to make an official visit to Canada from September 28 to September 30 inclusive. Mr. Caglayangil will spend two days in Ottawa during which time he will meet with Government leaders for discussion of matters of common interest, both bilateral and multilateral.

This will be the first time that Mr. Caglayangil has made such a visit to Canada.

Le Ministère des Affaires extérieures annonce aujourd'hui que le Ministre des Affaires étrangères de Turquie S.E. M. Ihsan Sabri Caglayangil a accepté l'invitation du Secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures de se rendre en visite officielle au Canada du 28 au 30 septembre 1970. M. Caglayangil passera deux jours à Ottawa où il aura des discussions avec les autorités gouvernementales sur des sujets concernant les relations bilatérales et multilatérales intéressant les deux gouvernements.

Ce sera la première fois que M. Caglayangil effectue une telle visite au Canada.